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………………….                                ……………… 
Iris Johnsson                                        Bo Werner 
 
 
Ordförande:                           Iris Johnsson (PRO)                     
 
Ledamöter:                            Bo Werner (SPF) 
                                              Sven Larsson (PRO) 
                                              Mats Dahlbom (SPF) 
                                              Lilian Nenzén (PRO) 
                                              Karl Nordlander (PRO) 
                                              Jan Nordgren (SPF) 
 
Anmält förhinder:                 Nils Thulén(PRO), Gun Hjorter(PRO)  
 
I tjänsten, sekreterare, Birgitta Carlander, avdelningen för äldre och 
funktionshindrade. 
 
 

1) Sammanträdet öppnades 
 
 

2) Dagordningen godkändes med ett tillägg under Anmälan inkomna 
protokoll och ett under Rapporter och skrivelser 

 
3) Val av justerare 

Till justerare valdes Iris Johnsson och Bo Werner 
  

4) Föregående protokoll från 07-05-12 godkändes 
 

5) Anmälan inkomna protokoll 
KPR nr 1- 07 01 11, nr 4- 07 04 12, extramöte- 07 04 20, nr 5- 07 05 10, 
Bo redogjorde för innehållet. Bland annat har servicetjänster, träffpunkter 
och riktlinjer diskuterats. 
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LHR nr 5- 07 05 08. Bo gick igenom protokollet, Bland annat fanns 
synpunkter på tillgängligheten vid Spånga By, det går inte att komma till 
kafeterian för en rullstolsburen. 
Dessutom hade man bifogat rådets synpunkter på beslutet av delningen av 
avdelningen för Äldre och Funktionshindrade. Informationen om 
delningen kom väldigt sent och det framfördes invändningar mot att alla 
funktionshindrade skulle tillhöra avdelningen för förskola och fritid, 
istället förslog man att låta barn och ungdom tillhöra förskola och fritid. 
Pensionärsrådet ställer sig bakom handikapprådets synpunkter och förslag 
angående delningen dessutom anser man att även pensionärsrådet skulle 
getts möjlighet att yttra sig innan beslut fattades. 
Förtroenderådet Fristad sjukhem- 07 05 07. Kort genomgång av Bo. 
Diskussion om kostfrågor. Positiva kommentarer om Fristads restaurang. 
Miljön är viktig och många frågor kom upp gällande Tenstas restaurang 
där man tycker att miljön är lite tråkig. 
Rinkeby-Kista SPR- 07 05 14. Bo kommenterar. Bland annat har 
Äldrecentrums framtid diskuterats.   
   

6) Rapporter och skrivelser 
   Balanslistan (se bilaga1): 
   Beslut togs att Ewa Samuelsson, äldreborgarråd, bjuds in till äldredagen i   
   september. 
   Remisserna ”Införande av kundvalssystem för vård- och omsorgsboenden   
   inom äldreomsorgen”, ”Recept för hållbar och jämställd äldreomsorg”       
   kommer rådet att yttra sig om. 
   Remissen ”Projektet att revidera miljöprogrammet…..” där beslutar rådet  
   att inte lämna yttrande. 
 
   Sven berättade att den utbildning som PRO anordnat för  
   pensionärsrådsledamöter, var mycket uppskattad.  
 
  Butiken på Fristad har blivit bättre, större sortiment och längre öppettider. 
    
 

       7)   Information från Stadsdelsnämndens sammanträde och annan   
             information från förvaltningen   
             Gunnel Dahlin, avdelningschef Ä och F informerade från senaste   
             nämndmötet. - Utifrån de synpunkter som Socialstyrelsen och  
             Länsstyrelsen lämnat om korttidsboendet Lingonet vill nämnden i höst ha  
             en rapport om åtgärdsuppföljningen.  

– Kort information om omorganisationen av avdelningen för Äldre och 
Funktionshindrade 

– Information om de problem som avdelningen har med tomgångshyror 
på Tensta servicehus ( 24 tomma lägenheter), beroende på att det 
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planerade boendet för arabisk talande inte blev av och inväntan på 
besked från lanstinget om hyra av våningsplan i hus 3.    

                
 

   8)  Övriga frågor   
              En fråga ställdes om Brf Erland har sk väntjänst och Lilian kunde 
              informera om att man har ”trappombud”. Det innebär man hjälper  
              varandra vid behov oavsett ålder. 
 

9) Mötet avslutas 
 
 
Bilagor 
1. Balanslista  
           
 
För anteckningarna svarade: 
 
 
………………………. 
Birgitta Carlander 
 

 
 
 
               
  

 
                                            
                                               
                                            
 


